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INDKALDELSE 
 

Hermed indkaldelse til ordinær generalforsamling i Boldklubben Boldnørderne af 2018 (B-18) lørdag d. 9/9-

2023 kl. 17 - hos Jesper Brahm, Åmosebakken 5, 2830 Virum. Før generalforsamlingen er det muligt at del-

tage i en fællessejlads i kano og ifm. med generalforsamlingen i en middag, begge dele betales af klubkas-

sen, dog bedes man selv medbringe drikkevarer! 

Til GF kan I blot møde frem uden tilmelding. Tilmeld jer venligst kanotur og grillfest på Holdsport, hvis I øn-

sker at deltage i begge eller blot en af dem senest 4/9. 

Alle der har spillet hos os, kan deltage, uanset kontingentstatus. 

Man kan ikke stemme ved GF via fuldmagt, kun via personligt fremmøde (jf. vedtægternes §8). 

Forslag, der ønskes forelagt generalforsamlingen til vedtagelse, skal være bestyrelsen i hænde (via denne 

mailadresse: b18klub@gmail.com)) senest 3 dage før generalforsamlingen, disse vil derefter blive sendt ud 

til alle - hvis ikke der indkommer forslag, får I blot denne mail! 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent og referent. 

2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år (vedlagt). 

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab for det forløbne år til godkendelse samt budget for det kom-

mende år (vedlagt). 

4. Fastsættelse af kontingent (er pt. på 200 kr/år). Diskussion om konsekvenser ved restance. 

5. Beslutning af spilletidspunkter og steder for kommende periode. 

6. Behandling af indkomne forslag. 

7. Valg af formand. 

8. Valg af kasserer. 

9. Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer (indtil 3 medlemmer). 

10. Valg af minimum 1 suppleant til bestyrelsen. 

11. Valg af én revisor. 

12. Eventuelt. 
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Bemærkninger: 

Ad. 6: Eventuelle ændringsforslag - sendes ud (hvis der indkomner nogen)! 

 

Ad. 7-11: 

Bestyrelsen består pt. af: 

Formand: Ole W. 

Kasserer: Christian F. 

Bestyrelse: Steffen, Anders V, Jakob T. 

Suppleant: Niels T. 

Revisor: Jesper B. 

 

Alle genopstiller, men skulle du selv have lyst til at bidrage, skal du endelig ikke holde dig tilbage! 

 

Vores vedtægter findes her: http://naturpaedagogik.dk/b-18/vedtaegter.htm 

 

Referat fra sidste GF findes her: http://www.naturpaedagogik.dk/b-18/GFref22.pdf 

 

Gensynshilsner 

Ole, Formand 

 

 

---------------------------------------------------- 

  

http://naturpaedagogik.dk/b-18/vedtaegter.htm
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Beretning for 22/23: 

 

Efterhånden har vores klub, Boldnørderne af 2018, eller blandt venner B-18, eksisteret i 5 år. Vi har pt. 54 

medlemmer jf. Holdsport. Af disse ser vi sjældent/aldrig de ca. 16 af dem og 23 har ikke betalt kontingent 

for sidste år. Få gange i løbet af en sæson spiller nogle med, som vi aldrig ser igen, men stadig får vi nye 

medlemmer hen over sæsonen og samlet er det sjældent, at vi er for få til at spille. Desværre plager skader 

fortsat nogle af vores medlemmer, men lykkeligvis er de fleste oftest fit-for-fight. Mange opmuntrende tan-

ker til de, der er lidt for ofte skadede! 

 

I den forløbne sæson har vi spillet både indendørs og udendørs, typisk udendørs onsdage kl. 17.30 og søn-

dage kl. 10 mellem marts og oktober og indendørs tirsdage kl. 7 og lørdage kl. 9 mellem september og maj. 

Vi har de nuværende baner (såvel indendørs som udendørs dvs. Energicenter Voldparken om lørdagen, Hil-

lerødgadehallen om tirsdagen og Bellahøj skole udendørs) indtil sommeren 24 og vi kan formodentlig der-

efter forny tiderne problemløst. Alle banerne er fine og velholdte, så det facilitetsmæssige er generelt i or-

den. Der er i og for sig intet til hinder for, at udendørssæsonen kan fortsætte vinteren over om søndagen - 

om onsdagen er mørket dog en forhindring, da vi ikke kan få lys på banen. Et forsøg på at få adgang til en 

lysbane om onsdagen mislykkedes, vi kommer bag i køen ift. ungdomshold. Jeg har i løbet af sæsonen prø-

vet at få etableret indendørs fodbold onsdag morgen, men den blev opgivet igen på grund af for få til-

meldte og vi har ikke hallen reserveret mere. Af og til i sæsonen har vi spillet på Campus Carlsberg, det er 

for mange en yndlings-indendørs-bane, men den er optaget en del og at spille der, kræver at enten Peter 

BS eller jeg er til stede. Der er en vis opdeling mellem spillere, der spiller indendørs og de der kun spiller 

udendørs, men der er også en lille gruppe, der spiller begge steder. Umiddelbart er det formandens indstil-

ling, at vi fortsætter med tiderne som hidtil, men måske forlænger udendørssæsonen om søndagen.  

 

Apropos Holdsport, så virker det rigtig godt som tilmeldingssystem og bliver brugt af alle de aktive. Stort tak 

til jer alle for at bakke op omkring systemet! 

 

For at bevare vores status som en forening med mulighed for at bruge baner etc. skulle vi sende oplysnin-

ger om klubbens formål, formalia og medlemmer til Københavns kommune. Det var svært at udfylde præcis 

antal medlemmer og aldre, men jeg gjorde det efter bedste evne. Det slår mig dog, at vi må have mere styr 

i klubben på vores medlemmer og på, hvem der har adgang til vores Holdsport - og hvem der betaler kon-

tingent. D. 18/8 modtog jeg så følgende svar: "Tak for det tilsendte. Det ser fint ud, og I opfylder stadig be-

tingelserne for at være en folkeoplysende forening" Herligt! 
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Vi har ikke holdt egentlige bestyrelsesmøder gennem det sidste år, mange ting er dog i stedet blevet klaret 

på banen! Vores kasserer har heller ikke skullet meget i ned i klubkassen, men ifm. dette GF-sommerarran-

gement kan vi endelig bruge lidt fra vores kasse. Vi går også efter et julearrangement. 

 

Til sidst: Tak til jer alle for at gøre det muligt at spille hyppigt og tak for altid god og kammeratlig stemning.  

 

Ole/formand 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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REFERAT 
 
1. Valg af dirigent og referent 

a. Jesper M valgtes som dirigent, og Jesper B blev udpeget som referent blandt de 11 deltagere (som 
alle havde betalt kontingent). Jesper M konstaterede, at de formelle procedurer i forbindelse med 
GF var efterlevet af bestyrelsen 

2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år 
a. Ole henviste til det udsendte referat, som godkendtes af deltagerne. 

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab for det forløbne år til godkendelse samt budget for det kom-
mende år 
a. Af tekniske årsager forelå der ikke et revideret regnskab samt budget. Forsamlingen godkendte, at 

der efterfølgende GF udarbejdes et revideret regnskab samt budget af kassereren, Christian F og 
vores revisor, Jesper. Regnskab og budget tilsendes medlemmerne til skriftlig kommentarer/god-
kendelse snarest efterfølgende GF   

4. Fastsættelse af kontingent (er pt. på 200 kr./år). Diskussion om konsekvenser ved restance 
a. De fremmødte vedtog enstemmigt, at kontingentet skulle forhøjes til 300 kr. årligt for dels at kunne 

betale stigende omkostninger, dels at kunne afholde sociale arrangementer som fx den forud for 
GF afholdt kanotur ved Frederiksdal. Studerende er fortsat friholdt for kontingent, bl.a. af den prak-
tiske grund, at Holdsport ikke kan differentiere kontingentopkrævningen. Der er en del restanter, 
og det blev påpeget, at medlemslisten bør justeres 

5. Beslutning af spilletidspunkter og steder for kommende periode  
a. I sommerperioden har der været mulighed for at spille 2 x indendørs (tirsdag og lørdag morgen) og 

2 x udendørs (onsdag eftermiddag og søndag morgen). I vinterperioden vil vi fortsætte 1 x uden-
dørs (søndag morgen) og 2-3 x indendørs (tirsdag og lørdag morgen samt onsdag eftermiddag). 
Onsdag eftermiddag udendørs kan ikke lade sig gøre. Der er godt nok lysanlæg på banen ved sko-
len, men der kan åbenbart ikke laves en aftale mellem kommunen og skolen om, at vi kan få lys på 
banen 

6. Behandling af indkomne forslag 
a. Ingen indkomne forslag  

7. Valg af formand 
a. Ole genvalgtes med akklamation  

8. Valg af kasserer 
a. Christian overdrog (med lettelse) hvervet til Anders W, som valgtes med akklamation 

9. Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer (indtil 3 medlemmer) 
a. Genvalg af Steffen, Jakob og Niels T. Valg af Christian F. 

10. Valg af minimum 1 suppleant til bestyrelsen 
Ingen valgt. 

11. Valg af én revisor 
a. Jesper B genvalgtes 

12. Eventuelt 
a. Anders W undersøger, om vi kan få Holdsport pro til at virke 


